
REFERAT 
Bestyrelsesmøde 2009-12-16 (onsdag) 

 
 
Referat: NTS 
------------ 
Snak om referater af bestyrelsesmøder. 
Vi sender fremover mails ud om bestyrelsesmøders referater. Noah samler emailadresser sammen. 
Generalforsamlinger skal stadig refereres på papir og underskrives. 
 
 
Beretning: formand 
------------------- 
Generalforsamling: som forventet - ny bestyrelse.  
Konstituering senere på dette møde. 
Kontrakt suge brønde, allerede udført.  
Lidt dyrere end kontrakten lød, da det var længe siden sidst.  
Han kommer fremover en gang om året. Det koster ca 50 kr per brønd 
 
 
Regnskab foreningen 
------------------- 
Bogført, indeværende regnskabsår for GF:  
5000. honorar til forhenværende bestyrelse 
919 til generalforsamling 
25 til banken (gebyr) 
saldo: 19900 
Bemærk: Regnskabsår begynder 1. november 
Budget: udkast fra Lars udleveret 
 
 
Regnskab vej 
------------ 
Suget vejbrønde: ca 10.000 kr. 
Saldo: 570.000 kr. 
 
 
Opfølgning konstituering 
------------------------ 
Formand og kasserer er valgt af generalforsamlingen (Michael, Lars) 
 
Noah sekretær 
Poul: Netto 
Kasper: vej, næstformand 
Morten suppleant: vej (?), fest 
Klaus: fest? 
 
Så: Lars' dokument "Bestyrelsens arbejde" opdateres (udleveret). 
 



 
Opfølgning Netto 
---------------- 
De har lavet et (trykimprægneret) grønt præg.  
Sat parkeringsforbudsskilte op. 
 
 
Pladsen 
------- 
Nye træer (rødtjørn), så skal vi have fat i en gartner.  
Information vi skal have: Priser, deadline for bestilling.  
Formanden bemyndiges. 
 
Orientering: pladsmand, vi har hyret Michael. Vi vedtager at ordningen fortsætter. 
 
Vi kan overveje at SÅFREMT kommunen overtager vejene, så kan vi overføre midler fra vejfonden. 
Formanden har fortsat kontakt til det tidligere bestyrelsesmedlem, også vedrørende det faktum at vi ikke 
har matrikuleret pladsen. (Men vi har vedligeholdelsespligt). 
 
 
Evt 
--- 
Kalender: Som Lars' forslag, men november flyt til 2. november.  
Revidere evt. Pladsdag i maj. 
 
Om et par møder: vi skal have taget stilling til at generalforsamlingen sagde at vi skal lave en plan for 
vejfonden. inden da bedes bestyrelsesmedlemmer læse materiale om vejfondens historie på foreningens 
hjemmeside. Der er blandt andet en konsulentrapport fra 2001. 
 
 
Ting: der skal vendes: 
---------------------- 
Poul arbejde for foreningen? husk habilitet til større projekter. 
Plan for pladsen? 
Plan for vejfonden - sat i bero indtil vi ved mere konkret om hvad der sker med kommunens eventuelle 
overtagelse. Evt bøjer ligesom de har på Tybjergvej. 
 
 
Emails: 
------- 
noah@torpsmith.net 
lars@ganesh.dk 
ks@akom.dk 
mmr@robotek.dk 


